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Zápis z jednání konference JčKSST 

Místo: salónek restaurace Juvel, České Budějovice, 16.9.2021, zahájení 17:00, ukončení 19:30 hod. 

Účast: 14 zástupců oddílů stolního tenisu Jihočeského kraje (viz prezenční listina) 
 

Program: 

1. Zahájení konference – Jungvirt  

• Volba návrhové a mandátní komise, schválení programu – Jungvirt 

2. Zpráva o činnosti JčKSST, plán na další období – Hložek  

• Složení výkonného výboru 

• Činnost výkonného výboru 

• Plán na další období 

3. Zpráva o hospodaření JčKSST – Húska  

4. Zprávy komisí 

• Komise STK – Dvořák  

• Komise mládeže – Mleziva 

• Komise trenérsko-metodická – Jungvirt  

• Komise rozhodčích – Tenglová  

• Komise revizní – Mátl  

5. Diskuze účastníků – vedená Jungvirtem 

• Vystoupení hostů – předseda ČAST Zbyněk Špaček 

6. Usnesení konference – návrhová komise, předseda Požárek 

7. Závěr 

Průběh: 

1. Zahájení, schválení programu 

a. Vedoucí schůze Jungvirt zahájil konferenci, přivítal přítomné delegáty z oddílů kraje a 

hosta, předsedu ČAST Zbyňka Špačka 

b. Na základě návrhu Josefa Jungvirta byla zvolena návrhová a mandátní komise ve 

složení: Jaroslav Požárek (Sokol Strakonice), Jaroslava Tenglová (Sokol Č. Budějovice) 

c. Vedoucí schůze Jungvirt konstatoval nepřítomnost nadpoloviční většiny delegátů – 

dle Jednacího řádu byl začátek konference posunut o ½ hodiny, pak byla konference 

usnášeníschopná 

d. Vedoucí schůze Jungvirt nechal přítomné delegáty schválit program konference 

 

2. Zpráva o činnosti JčKSST, plán na další období – přednesl Hložek 

a. Složení Výkonného výboru JčKSST 

• Hložek – předseda, Vávra – místopředseda, Húska – hospodář, Dvořák – STK, 

Jungvirt – TMK, Mleziva – KM, Tenglová – KR 

• Mátl, Hornych, Sekyra – revizní komise 

• žebříčky a tabulky turnajů mládeže externě dělá Pavel Kortus ml. 

b. Činnost Výkonného výboru 

• V sezóně 2020-2021 byla činnost výrazně narušena pandemií COVID-19 

přestávka v činnosti od 10/2020 do 05/2021, ze soutěží byla sehrána 3 kola na 

podzim 2020, sezóna byla v 03/2021 zrušena 
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• VV se sešel celkem 5x – 1.6., 13.7., 24.8., 14.12.2020, 21.5.2021 

• Konference se konala 24.9.2020 za účasti předsedy ČAST Zbyňka Špačka 

• byly vydány 4 Zprávy JčKSST pro oddíly 

• Řešily se operativní úkoly řízení soutěží, nominací na KP a MČR, činnosti KCTM 

apod., činnost stolního tenisu v kraji v průběhu pandemie 

• Nová sezóna 2021-2022 je připravena, turnaje mládeže zahájeny v září 2021, 

dlouhodobé soutěže dospělých budou spuštěny 1. víkend v říjnu 2021 

• Situace ke koronaviru – kraj se bude řídit pokyny ČAST k pořádání soutěží, při 

účasti na turnajích a soutěžních utkáních se budou požadovat doklady o 

bezinfekčnosti – očkování, testy, čestné prohlášení apod. 

c. Plán činnosti VV na další období 

• Nadále bude kladen důraz na činnost s mládeží – 1 krajské KCTM + regionální 

KCTM podle aktivity trenérů 

• Bude kladen důraz na reprezentaci kraje (účast na turnajích MČR, BTM ČR aj.) – 

systém nominace na turnaje ČR není dobrý, návrh na jeho úpravu předat na ČAST  

• Bude podporována činnost aktivních oddílů – další příspěvek v roce 2022 

3. Zpráva o hospodaření – přednesl hospodář Húska 

a. Výnosy 589 tis. Kč x náklady 396 tis. Kč, zisk 193 tis. Kč 

b. Stav běžného účtu k 6.9.2021: 867 293,82 Kč, stav hotovosti: 4 842,- Kč 

c. Příspěvek od ČAST 220 tis. Kč – financoval tréninky a kempy KCTM, turnaje mládeže, 

byl vyúčtován na konci roku 2020 

d. Příspěvky oddílům – celkem 80 tis. Kč rozděleno aktivním oddílům – ze zaplacených 

pokut za neaktivní mládež za sezóny 2019-2020 a 2020-2021 

4. Zprávy komisí – viz materiály rozeslané před jednáním konference 

a. Komise STK – Dvořák  

• Průběh soutěží 2020-2021 – po 3 kolech na podzim 2020 byly soutěže ukončeny 

pandemií COVID, výsledky byly na jaře 2021 kompletně anulovány 

• Do sezóny 2021-2022 se mohla přihlásit stejná družstva, přesto zůstaly skupiny 

KS neobsazené (3 skupiny KS po 11 týmech, KP a divize mužů po 12, divize žen 6) 

• Aby mohla družstva zařadit na soupisku stejné hráče, byl zakonzervován krajský 

žebříček 

• 3 turnaje mužů do konce roku 2021, KPJ dospělých se konají 22.1.2022 

b. Komise mládeže – Mleziva 

• Dosud se po ukončení pandemie v květnu 2021 konalo 15 tréninků KCTM – 

trenéři Vávra, Mleziva, Losos, jeden kemp KCTM 5 dnů ve Vyšším Brodě – trenéři 

Řežáb, Mleziva, dále 2 tréninkové kempy RCM v regionu PT – trenér Martenek 

• Pokračovaly turnaje mládeže – po koronaviru v červnu 2021 se dohrály KP 

jednotlivců ve všech kategoriích, dále turnaje TOP 

• Plánované akce viz nový termínový kalendář 2021-2022 – 25 turnajů mládeže pro 

všechny kategorie 

c. Komise trenérsko-metodická – přednesl Jungvirt  

• Činnost komise byla přerušena v době pandemie COVID 
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• V současné době je v kraji 55 trenérů: 30 lic. D, 19 lic. C, 6 lic. B 

• Po dohodě s TMK ČAST byly prodlouženy licence trenérů C a D, jejichž platnost 

vypršela v období 2020-2021, do 30.6.2022 – jedná se o 25 trenérů, kteří by se 

měli zúčastnit doškolení do 30.6.2022 

d. Komise rozhodčích – přednesla Tenglová 

• Proběhlo školení licence K v roce 2020 – RSST JH vyškoleno 11 rozhodčích, RSST 

TA vyškoleno 22 rozhodčích 

• V roce 2021 budou pokračovat školení v ostatních regionech 

e. Komise revizní – přednesli Mátl a Hornych 

• Zpráva poukazuje na skutečnost, že konference 2020 schválila vytvoření komisí 

STK, TMK, KR a KM po 3 členech 

• Toto usnesení nebylo splněno, dále nemají tyto komise Metodické pokyny pro 

svoji činnost 

• Rovněž měl být založen vlastní web, jak je uvedeno ve Stanovách JčKSST z.s. 

• Hospodaření JčKSST je v souladu s předpisy 

5. Diskuze účastníků 

a. Vystoupil host konference předseda ČAST Zbyněk Špaček – mluvil o činnosti ČAST 

v období pandemie, spolupráci s Národní sportovní agenturou, dotacích na činnost 

svazů a klubů, úkolech ČAST pro příští období apod.  

b. Vystoupili někteří účastníci konference – Milan Růžička měl dotaz na zajištění 

rozhodčích u stolu, který požaduje rozpis soutěží, ale v praxi se tak neděje – bude 

vyžadováno STK 

 

6. Zpráva mandátové komise – je přítomno 14 delegátů, dle stanov je konference usnášeníschopná 

Soubor usnesení konference JčKSST – přednesl předseda návrhové komise Jaroslav Požárek, 

návrh byl delegáty jednohlasně přijat: 

a. Konference schvaluje program, konstatuje usnášeníschopnost 

b. Konference schvaluje kroky VV k zabezpečení činnosti JčKSST v období pandemie 

COVID v sezóně 2020-2021, dále schvaluje dodržování hygienických pokynů ČAST 

při soutěžích řízených JčKSST 

c. Konference schvaluje zprávu o činnosti VV JčKSST, důraz na mládež, činnost KCTM 

d. Konference schvaluje zprávu o hospodaření JčKSST za období od minulé konference 

v roce 2020 

e. Konference bere na vědomí zprávy předsedů komisí JčKSST – STK, TMK, komise 

mládeže a komise rozhodčích 

f. Konference bere na vědomí zprávu revizní komise 

g. Konference ukládá VV rozšíření odborných komisí na tříčlenné 

h. Konference doporučuje VV 

• Stanovit základní rámec činnosti odb. komisí vnitřní organizační směrnicí 

• Formulovat závěry jako usnesení, nikoli jako rozhodnutí 

Zapsal 21.9.2021 

Pavel Hložek, v.r.  

předseda VV JčKSST 


